

MOTW			Einstellpreise/ Parking overnight or above 12h		
0	1500	67,00 €		Below 12h	35,00 €
1500	2500	115,00 €			78,00 €
2500	5500	252,00 €			199,00 €
5500	8500	465,00 €			252,00 €
8500	10000	797,00 €			439,00 €
10000	15000	1 261,00 €			691,00 €
15 000	20 000	1 726,00 €			944,00 €
			Towing In& Out		
				210,00 €	
Small Privat Plane up to 2500kg				50,00 €	
Preise Netto					
<p>Upon booking/reservation customer acknowledges to have read and understood our conditions below: Cancellation policy for guaranteed hangar parking space: no cancellation fee for cancellations of at least 14 days prior arrival 25% cancellation fee of total costs for the confirmed parking reservation timeframe for cancellations between 7 and 14 days prior scheduled arrival. 50% cancellation fee of total costs for the confirmed parking reservation timeframe, for cancellations between 1 and 7 days prior scheduled arrival. Cancellations at day of scheduled arrival or early departure, full costs as per scheduled and confirmed reservation apply. HangarOne.Tirol GmbH</p>					

Mit der Buchung/Reservierung bestätigt der Kunde, unsere nachstehenden Bedingungen gelesen und verstanden zu haben:

Stornobedingungen für garantierten Hangarstellplatz:
Bei Stornierungen bis 14 Tage vor Anreise fallen keine Stornogebühren an
25 % Stornogebühr der Gesamtkosten für den bestätigten Parkplatzreservierungszeitraum bei Stornierungen zwischen 7 und 14 Tagen vor der geplanten Ankunft.
50 % Stornogebühr der Gesamtkosten für den bestätigten Parkplatzreservierungszeitraum, bei Stornierungen zwischen 1 und 7 Tagen vor der geplanten Ankunft.
Bei Stornierungen am Tag der geplanten Ankunft oder vorzeitigen Abreise fallen die vollen Kosten gemäß der geplanten und bestätigten Reservierung an.
HangarOne.Tirol GmbH